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Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Mieszkañcy miejscowoœci £apczyca w powiecie bocheñskim od wielu lat nara¿eni s¹ na niebezpie-

czeñstwo wynikaj¹ce z przebiegaj¹cej przez ich miejscowoœæ drogi krajowej E-4 Kraków – Tarnów oraz
bliskie s¹siedztwo obwodnicy Bochni. Du¿a prêdkoœæ, jak¹ rozwijaj¹ kierowcy poruszaj¹cy siê w kie-
runku Bochni i przecinaj¹cy £apczycê, oraz ogromne natê¿enie ruchu powoduj¹ wzrost liczby wypad-
ków z udzia³em pieszych – w ostatnich latach œmieræ ponios³o dziewiêtnastu mieszkañców £apczycy,
w tym równie¿ dzieci.

Od trzydziestu lat mieszkañcy £apczycy oczekuj¹ na poprawê bezpieczeñstwa poprzez wybudowanie ob-
wodnicy. Jednak¿e ze wzglêdów proceduralnych opóŸnia siê proces przygotowania i uzgadniania dokumen-
tacji wstêpnej – koncepcji obwodnicy. Termin uzyskania pozwolenia na budowê, planowany na paŸdziernik
2008 r., zosta³ przesuniêty na 2009 r. Ta sytuacja stwarza realne niebezpieczeñstwo, ¿e realizacja oczeki-
wanej od trzydziestu lat inwestycji przesunie siê w czasie o kolejne kilka lat lub w ogóle nie nast¹pi.

Uwa¿am, ¿e budowa obwodnicy £apczycy jest inwestycj¹ piln¹ i konieczn¹ do zrealizowania. Dlatego
zwracam siê z proœb¹ o odpowiedŸ na poni¿sze pytania.

Dlaczego sprawa planowanej od trzydziestu lat obwodnicy, która ograniczy liczbê œmiertelnych wy-
padków, nie jest traktowana priorytetowo?

Kiedy przewiduje siê rozpoczêcie budowy obwodnicy?
Co wp³ywa na opóŸnienia w planowanej budowie obwodnicy?

Z wyrazami szacunku
Maciej Klima




